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W odpowiedzi na interpelację z dnia 22 lutego 2024r. w sprawie stanu nawierzchni jezdni 

ulicy Wiśniowej, uprzejmie wyjaśniam: 

Tak jak zostało to określone we wcześniejszych odpowiedziach na interpelacje w tej sprawie, efekty 

prac utrzymaniowych polegających na okresowym uzupełnianiu nierówności i ubytków są 

krótkotrwałe, szczególnie w okresie intensywnych opadów atmosferycznych, co miało miejsce  

w ostatnich miesiącach. Dodać należy, że w ul. Wiśniowej brak jest zorganizowanego odpływu wód 

opadowych w postaci rowu odwadniającego czy też kanalizacji deszczowej. Co istotne, to brak 

odwodnienia jest główną przyczyną bardzo szybkiej degradacji jezdni wykonanej z materiałów 

niepełnowartościowych, np. kruszywo czy też destrukt pozyskany w trakcie przebudowy innych ulic 

na terenie miasta Skierniewice. Sytuację pogarsza fakt odprowadzania przez właścicieli wody 

opadowej z przyległych posesji.  

Jeżeli warunki atmosferyczne pozwolą w najbliższym czasie tj. do końca marca br,  zostaną wykonane 

prace związane z poprawą stanu jezdni w ulicy Wiśniowej. 
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